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Protokoll från styrelsemötet SSRK Västra, Sektion Halland 20190227 

Närvarande: Eddie Nilsson, Emma Hansen, Mariusz Narozny, Carina Lundeklev, Lars 
Bengtsson, Marie Larsson, Marie Andersson  

§1. Mötet öppnas 
Ordförande Eddie Nilsson hälsade alla välkomna till styrelsemötet och förklarade mötet 
öppnat.  

§2. Val av justerare 
Eddie Nilsson och Marie Andersson valdes att justera protokollet. 

§3. Fasställande av dagordning 
Eddie fastställde dagordningen i sitt ursprungliga skick.  

§4. Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll har mailats ut tidigare och gicks igenom och lades till handlingarna.  

§5. Information från avdelningen  
Ordförande Eddie Nilsson gav information från avdelningen och rapporterade från 
senaste styrelsemötet.  

Årsmöte tisdag 12/3 kl. 18:00 i Göteborg. 

WT konferens senaste helgen för att likrikta bedömningar och upplägg av WT. 15 tal 
domare och provledare som deltog. 

Nätverk i Skaraborg har bildats med mer aktiv verksamhet. 

§6. Skrivelse 
Inga inkomna skrivelser. 

§7. Rapporter 
Inga rapporter. 
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§8. Utbildningsansvarig 

Kurshelgen med Trond Gjötterud är fulltecknad. Kommer att vara på Sperlingsholm. 
Markservice kommer styrelsen att sköta. Det praktiska diskuterades. 

§9. Ekonomi 
Ekonomin stabil och god. Skott kommer köpas in under våren.  
Har för tillfället inget behov av några inköp. 

§10. Samträning 
Datum för vårens samträningar är följande: 
   

2/3 
16/3 
2/4 

§11. Manus till Apportören 
Manus till Apportören sammanställs av Emma och vidarebefordras till Västras 
sekreterare via mail senast 15 april. Kommande nummer kommer att innehålla: 

• Hänvisningar till hemsidan och facebook. 

§12. Övrigt 

Viltfrysarna är fulla med vilt. 

Elitprovet 11-12/5, kommer att anordnas som ett dubbelprov. Den ena dagen med 
dummies och andra med vilt. Styrelsen letar fortfarande efter domare. 

WT 19/5 på Susegården.  

Förslag togs upp att införa stationsansvariga för varje station till WTna. Exempelvis att 
en uppfödare, ett träningsgäng eller en återförsäljare av något slag ansvarar för rutan. Vi 
diskuterar vad vi kan locka med. 
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Det diskuteras om vi ska ha någon i styrelsen som är ansvarig för sponsorer, priser och 
domargåvor samt att någon ansvarar för köket inför arrangemang. Det är dags att planera 
för höstens arrangemang. 

Marie Larsson tar huvudansvaret för priser och sponsorer samt tackgåvor till domare. 

Cissi har försökt få till en sammanslagning av sektionens hemsida med avdelningens men 
får dåligt med återkoppling. Enligt information från Eddie Nilsson kommer nuvarande att 
avgå och snart kommer en ny ansvarig och det kanske kan gå enklare med att föra över 
informationen. 

Lars efterfrågar jaktmarker för genomförandet av praktiska tollingprov. 

§13. Mötet avslutas  
Mötet förklarades avslutat av ordförande Eddie. Nästa möte onsdag 19/6 kl. 19:00 
preliminärt i Holm. 
  
Vid Protokollet: 
Emma Hansen 
Sekreterare 

Justeras: 
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Eddie Nilsson     Marie Andersson


